



**LEMBAGA PERTUBUHAN PELADANG
(KEMENTERIAN PERTANIAN DAN KETERJAMINAN MAKANAN)
KENYATAAN SEBUTHARGA**

Tawaran adalah dipelawa daripada Kontraktor tempatan (Berdaftar Di Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur atau Wilayah Persekutuan Putrajaya) yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dan mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dalam bidang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja berikut:

BUTIRAN SEBUTHARGA	KOD BIDANG PENDAFTARAN	HARGA DOKUMEN	TARIKH TAKLIMAT	TARIKH TUTUP
Sebutharga LPP (HQ) Bil. 12/2023 KERJA-KERJA MEMBINA DAN MEMASANG SISTEM TERNAKAN TANGKI HDPE IKAN AIR TAWAR BAGI PROGRAM KEBUNITI MADANI SUB SEKTOR AKUAKULTUR WP KUALA LUMPUR/ PUTRAJAYA	Berdaftar dengan CIDB: - Gred G2 - Kategori: M15 - Pengkhususan: Kelengkapan Mekanikal Pelbagai	RM 50.00	TARIKH : 15 SEPTEMBER 2023 (JUMAAT) MASA : 10.00 PAGI TEMPAT: SRI PENARA, B-9-1 SRI PENARA APARTMENT, BANDAR SRI PERMASURI, CHERAS 56000 KUALA LUMPUR	22 SEPTEMBER 2023 (JUMAAT)

Dokumen Sebutharga boleh didapati di alamat berikut pada waktu pejabat jam **9.00 pagi hingga 4.00 petang** bermula pada **15 September 2023 (Jumaat) : Selepas Selesai Taklimat**

**LEMBAGA PERTUBUHAN PELADANG
CAWANGAN PEROLEHAN, BAHAGIAN KEWANGAN,
ARAS 8B MENARA LPP, NO. 20, JALAN SULTAN SALAHUDDIN
50480 KUALA LUMPUR (Tel: 03-26109600)**

Kontraktor yang berminat **DIWAJIBKAN** menghadiri taklimat sebutharga seperti tarikh dan alamat di atas. Kontraktor yang tidak hadir taklimat tidak akan dipertimbangkan dan semua surat menyurat berkaitan dengannya tidak akan dilayan. Wakil Syarikat **TIDAK DIBENARKAN** untuk menghadiri taklimat dan membeli dokumen. Hanya Pemilik Syarikat / Penama yang dibenarkan menghadiri taklimat dan mengambil dokumen dengan mengemukakan **PERAKUAN PENDAFTARAN ASAL CIDB dan SIJIL AKUAN PENDAFTARAN SYARIKAT KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** untuk Pengesahan. Satu Salinan hendaklah diserahkan untuk simpanan Lembaga Pertubuhan Peladang sebelum dibenar membeli dokumen sebutharga.

Bayaran hendaklah dibuat dengan **pembayaran secara dalam talian (internet banking – instant transfer sahaja) atas nama LEMBAGA PERTUBUHAN PELADANG**. Wang ini tidak akan dikembalikan.

Dokumen sebutharga yang telah sempurna hendaklah dimasukkan ke dalam satu sampul surat berlakri yang mengandungi dokumen serta dicatatkan nombor sebutharga di sudut kiri atas sampul surat tersebut. Dokumen sebutharga tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tender/Sebutharga di alamat seperti dinyatakan di atas **sebelum tarikh tutup yang dinyatakan di atas Jam 12.00 tengahari**. Tawaran yang diterima selepas tarikh dan masa sebutharga ditutup akan ditolak.

Lembaga Pertubuhan Peladang tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran.

Tarikh Iklan : 12 September 2023 (Selasa)


AZLINI BINTI ABDULLAH
Ketua Cawangan Perolehan
Bahagian Kewangan
Lembaga Pertubuhan Peladang